
Verksamhetsberätelse för Järle byalag 2022 
 

Vid årsmötet 23 april närvarade 16 personer och följande styrelse valdes: 
Ordförande för ett år Gerd Höök. Styrelseledamöter för 2 år: Gösta Tegner, 
Morgan Evaldsson, Jan Kajling. Fyllnadsval för styrelsemedlem för ett år, då vi 
inte hade årsmöte 2021: Sigrid Rejås, Caroline Jönsson, Claes Viktorin. 
Suppleant 1 år: Vakant. 
Caroline Jönsson har senare valt att avgå ur styrelsen, Lena Rossgård blev då 
fyllnadsinvald.  
Under året har vi haft fyra styrelsemöten. Medlemmar och bybor har hjälpt till 
vid två röjardagar.  
Byalaget har under året haft 160 medlemmar. Ett tapp från tidigare år, en 
tendens man ser hos de flesta föreningar nuförtiden. 

2022 var året då ”allt” började om på nytt, efter pandemin. 
Vi har, förutom sedvanligt café och Hantverksmagasin genomfört marknad och 
bakluckeloppis. Båda rikligt besökta. 

Järlegården har hyrts ut flera gånger än tidigare år. Yoga har hållits regelbundet 
och vi har utan avgift låtit Järle förskola använda lokalen. Tyvärr utnyttjade de 
inte den förmånen under höstterminen. Vatteneländet i köket är fixat, ny 
armatur så nu droppar det inte längre. Ny avstängning finns både ute och inne. 
Och en kyl- och frys är installerad då den gamla gett upp. Ytterligare 
uppdatering planeras 2023. 

Cafét har under året varit öppet i vår egen regi under nästan nio veckor med 
hjälp av tolv feriepraktikanter och ett fåtal vuxna. Önskvärt/nödvändigt för 
nästa säsong är flera vuxna som kan ställa upp. Vi har haft bra med besökare. 
Dock färre tågresenärer än beräknat. Och inte heller så många förbeställningar 
som vi önskat.  
Berit Sjöström hade en mycket uppskattad konstutställning i stationen hela 
säsongen. Hon sålde flera av sina tavlor. Roligt! 
Höstångan, ångtåg på höstlovet kom tre dagar. Vi sålde grillad korv och fika. 
Även där färre passagerare än 2021. Kanske utflykter i närområdet fick stryka 
på foten för mer långväga mål? 
Tomtetåg var planerat tre dagar i advent men fick tyvärr ställas in p.g.a. 
skadegörelse på vagnar vid Nora station. Tidigare på säsongen vandaliserades 
även rälsbussarna, varför inga sådana fanns att tillgå för trafik den här 
sommaren. 



Hantverksmagasinet har haft 14 deltagare vilket gjorde att var och en inte 
behövde bemanna magasinet så ofta. Man hade bra försäljning även om man 
inte kom upp i rekordförsäljningen 2021, året med många ”hemestrande”. 
Tyvärr avled vår deltagare Lumia Jansson under säsongen. Hon har varit med i 
magasinet i flera år.  Frid över hennes minne. Övriga deltagare i 
Hantverksmagasinet samlade till en gåva till hjärtforskning via Nyckelfonden 
USÖ.  

Tack till If för hjälp med försäkring och NA för reportage, både om hantverket 
och senare om Berit och hennes tavlor. 

Byabladet har ersatts med ”Järle flygblad” några gånger under året. Vi laddar 
för ett ”riktigt” byablad i mars 2023. 

Filminspelning i Järle i september. Gösta blev ombedd att öppna stationen för 
tre timmar. Det tog hela dagen! Serien som spelas in heter ”Historien om 
Sverige”, 10 avsnitt som börjar på stenåldern och sedan jobbar sej framåt. 
Planerad visning startar hösten 2023. Programmet där Järle finns med är nr 9 i 
serien och planeras att visas vintern 2024.  

Vårt ”fartyg” Järlan II har som tidigare år funnits att låna av medlemmarna. 

Barn-och ungdomskommittén. Byalaget har stått för inköp av nytt 
pysselmaterial. Massor av leksaker och rum för rörelse finns i Järlegården. 
Spontana besök välkomnas, kontakta Fredrika Nordling. Man har försökt ha 
bokade tider men tyvärr var intresset lågt från småbarnsföräldrarna i 
byn/närområdet. 
Lekparken har fått ett litet lyft i form av en grillplats och har fått en översyn, 
flera lekredskap har lagats. 

 

Byalaget har fått en fin donation av Berit Bergman. En härlig tavla där hon 
målat marknaden 1993 med marknadsstånd och flera Järlebor är avbildade. Vi 
tackar så hjärtligt för den fina tavlan som nu pryder sin plats i stationen.  

 
 

20230303 

Gerd Höök 


